



សាលារៀនសាធារណៈ Providence

បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពគោលការណ៍ណែនាំពាក់ម៉ាស់ - ថ្ងៃទី 6 ខែមេសា

តម្រូវការពាក់ម៉ាស់

ចាប់ពីថ្ងៃទី 11 ខែមេសា ឆ្នាំ 2022 នឹងមានដំបូងម៉ាស់សម្រាប់បុគ្គលិក និងសិស្ស។ បុគ្គលម្នាក់ៗអាចជ្រើសរើសបន្តពាក់ម៉ាស់ ឬមិនពាក់ម៉ាស់។ ការធ្វើបាបបុគ្គលផ្សេងទៀតចំពោះការជ្រើសរើសពាក់ ឬមិនពាក់ម៉ាស់នឹងមិនត្រូវបានអត់ឱនឡើយ។

ករណីវិជ្ជមាន

បុគ្គលដែលមាន ឬកើតរោគសញ្ញា ត្រូវតែនៅដាច់ដោយឡែកពីគេនៅផ្ទះយ៉ាងហោចណាស់ 5 ថ្ងៃ ចាប់ពីការចាប់ផ្តើមមានរោគសញ្ញា ហើយពាក់ម៉ាស់ដែលត្រឹមត្រូវសម្រាប់រយៈពេល 5 ថ្ងៃបន្ថែមទៀត ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពនៃការចាក់វ៉ាក់សាំង។

ការពាក់ព័ន្ធជិតស្ទិទី

តាមការណែនាំរបស់ RIDOH, PPSD បានចេញនូវការតាមដានទំនាក់ទំនង និងផ្តោតលើការឆ្លើយតបការផ្ទះឡើង។

សម្រាប់សាលារៀនបឋមសិក្សា

សាលារៀននឹងជូនដំណឹងដល់សិស្សនៅក្នុងថ្នាក់រៀនរបស់សិស្សអំពីការប៉ះពាល់ដែលអាចកើតមាន និងណែនាំសិស្សដែលមិនបានទទួលវ៉ាក់សាំងនៅក្នុងថ្នាក់រៀនពាក់ម៉ាស់សម្រាប់រយៈពេល 10 ថ្ងៃចាប់ពីថ្ងៃនៃការប៉ះពាល់លើកដំបូង។

សម្រាប់អនុវិទ្យាល័យ និងវិទ្យាល័យ

សាលារៀននឹងជូនដំណឹងដល់សិស្សទាំងអស់ថាមានករណីវិជ្ជមាននៅក្នុងសាលារៀន និងណែនាំសិស្សដែលមិនបានទទួលវ៉ាក់សាំងនៅក្នុងថ្នាក់រៀនពាក់ម៉ាស់សម្រាប់រយៈពេល 10 ថ្ងៃចាប់ពីថ្ងៃនៃការប៉ះពាល់លើកដំបូង។

ស្ថានភាពដែលសាលារៀន ឬមណ្ឌលអាចត្រឡប់ទៅតម្រូវការពាក់ម៉ាស់

សាលារៀនអាចតម្រូវឱ្យថ្នាក់រៀន កម្រិត ឬសាលារៀនទាំងមូលពាក់ម៉ាស់សម្រាប់រយៈពេល 10 ថ្ងៃ ប្រសិនបើមានការសង្ស័យថាមានការឆ្លងនៅក្នុងសាលារៀន។

ខណៈពេលដែលមិនមានកម្រិតណាមួយដែលនឹងបង្កឱ្យមានការកើតឡើងនេះ

ជាទូទៅវានឹងត្រូវបានធ្វើឡើងប្រសិនបើសិស្ស ឬបុគ្គលិកច្រើនជាង 3 នាក់នៅក្នុងថ្នាក់នីមួយៗរកឃើញមានជំងឺកូវីដ-១៩ ក្នុងរយៈពេល 5 ថ្ងៃ ឬ 5% នៃចំនួនសិស្ស/ក្រុម ធ្វើតេស្តវិជ្ជមាន ឬ ត្រូវបានសង្ស័យថាមានកូវីដ-១៩ ក្នុងរយៈពេល 5 ថ្ងៃ។

មណ្ឌលនឹងប្តូរតម្រូវឱ្យមានពាក់ម៉ាស់ ប្រសិនបើត្រូវបានណែនាំដោយ RIDOH ឬមន្ត្រីរដ្ឋផ្សេងទៀត។
លើសពីនេះទៀត ប្រសិនបើខោនធី Providence ផ្លាស់ប្តូរពីកម្រិតទាបទៅកម្រិតហានិភ័យសហគមន៍មធ្យម
ឬខ្ពស់ PPSD អាចត្រឡប់ទៅតម្រូវការពាក់ម៉ាស់សម្រាប់បុគ្គលទាំងអស់។

យុទ្ធសាស្ត្រកាត់បន្ថយបន្ថែម

PPSD នឹងបន្តជាមួយនឹងយុទ្ធសាស្ត្រកាត់បន្ថយផ្សេងទៀតរបស់ខ្លួន
រួមទាំងការធ្វើតេស្តរោគសញ្ញាប្រចាំសប្តាហ៍ និងការបន្សុកខ្យល់។
បន្ថែមពីលើការធ្វើតេស្តរោគសញ្ញាប្រចាំសប្តាហ៍ និងការធ្វើតេស្តរហ័សសម្រាប់បុគ្គលដែលមានរោគសញ្ញានោះ
PPSD នឹងបង្កើនការធ្វើតេស្តរហ័សដែលអាចធ្វើទៅបាននៅសាលារៀន ដើម្បីផ្តល់ការធ្វើតេស្តបន្ថែមដល់សិស្ស
និងបុគ្គលិក ប្រសិនបើពួកគេមានការប៉ះពាល់ដែលអាចកើតមានសម្រាប់កូរ៉ីដ-១៩។